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Planning 
 
● Kwaliteit is belangrijker; waarom wordt er dan naar gestreefd om in 2040 CO₂-

neutraal zijn en wordt er niet meer tijd genomen en gaan we voor CO₂-neutraal in 
2050? 
Gemeente Meppel heeft de ambitie om al in 2040 klimaatneutraal te zijn.  Binnen deze 
ambitie is kwaliteit een belangrijk uitgangspunt. Dit hoeft elkaar niet te bijten. We zullen 
vinger aan de pols houden om kwaliteit en snelheid gelijk op te laten lopen.  

 
● De ontwikkelingen gaan nu zo snel. Waarom zou je als particulier dan nu zulke grote 

investeringen doen aan je woning, als de kosten binnen afzienbare tijd een stuk lager 
zouden kunnen zijn? 
Gemeente Meppel zet in op haalbaar en betaalbaar. Dit houdt in dat we inzetten op de 
maatregelen die bewezen en nu al betaalbaar zijn (eventueel met de nodige subsidies). 
Met deze maatregelen kan dus al gestart worden. Welke maatregelen dit zijn verschilt 
per woning. Voor veel woningen zijn er op dit moment nog geen geschikte, betaalbare 
warmte-alternatieven of er wordt dus nog even mee gewacht. In de hele gemeente 
Meppel afwachten met technieken en ontwikkelingen is echter geen optie. Daar waar 
het kan moeten we aan de slag om de gestelde eindstreep te behalen.  

 
 


